

Circular No. (27) 2021

تعميم رقم (27) لسنة 2021

Date: 20 October 2021

التاريخ: 20 أكتوبر 2021

To All Healthcare Facilities and Professions

إلى جميع المؤسسات الصحية ومزاولي المهن الصحية

Sub: Non- licensed healthcare Professions

الموضوع: مزاوله المهن الصحية دون ترخيص

The National Health Regulator Authority would like to notify all healthcare facilities that practicing health professions under any name without obtaining a license or permitting a non-professional person to practice, is considered a crime according to the laws of practicing health professions in the Kingdom of Bahrain, which requires initiating a criminal case against violators.

تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية التنبيه على كافة المؤسسات الصحية بأن مزاوله المهن الصحية تحت أي مسمى دون الحصول على ترخيص أو السماح لشخص غير مهني بمزاولتها يُعد جريمة بناء على قوانين مزاوله المهن الصحية بالمملكة ، مما يستوجب معه تحريك الدعوى الجنائية حيال المخالفين لها.

Accordingly, we call on all health facilities to abide by these laws and not to employ any professional who is not licensed by the authority.

وعليه ندعو جميع المؤسسات الصحية إلى الالتزام بتلك القوانين وعدم توظيف أي مهني غير مرخص من الهيئة.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

هذا ما لزم توضيحه ونشكركم على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.


الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي